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This is a reprint of the second revised edition of the text and translation of the De
Administrando Imperio written and compiled by Emperor Constantine VII
Porphyrogenitus in the tenth century. It contains a wide variety of information on both
foreign relations and internal administration and is one of the most important
historical documents surviving from the Middle Byzantine period. Its confidential
character and generally honest appraisal of the empire’s political situation enhance
its value for students of Byzantium and Europe during this period. The edition includes
general and critical introductions, an index of proper names, and an extensive glossary,
as well as grammatical notes and an index of sources and parallel passages.
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标签

欧洲史

拜占庭

希腊语

地中海

历史

世界史

评论

学者皇帝君士坦丁七世论述十世纪帝国外交政策的著作，对研究东罗马史、东欧史、游
牧史、古罗斯史、马扎尔（匈牙利）史以及中世纪亚美尼亚和外高加索历史等所有东罗
马邻国历史均有极高价值。建议对希腊语有一定理解能力的人阅读。

-----------------------------
一本老子给儿子写的教材。想必对拜占庭研究有极高的学术价值。从游牧迁徙史的角度
而言同样是一份重要史料，对9世纪至10世纪的佩切捏格人、罗斯人和“突厥人（实际
上是马扎尔人）”的历史以及与东罗马帝国的关系提供了大量的资料。研究早期马扎尔
历史的重要文献。
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在东罗马历史乃至世界历史中，很少有皇帝像君士坦丁七世那样热心学术研究。君士坦
丁七世生于905年，913年继位。在他当皇帝的前32年里，帝国的实际权力都被摄政会
议、他的母亲以及他的共治皇帝罗曼努斯一世把持着。直至944年，借由罗曼努斯一世
和其二子之间的内斗，君士坦丁七世...  
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